
Miks keskkool on kfilmahädas
Vastuseks artiklitele, mis aval

dati ajalehes «Hiiumaa» (13. 
märtsil «Kes aitaks» ja 15. 
märtsil «Keskkool külmetab»), 
vastame ja selgitame järgmist.

Soojaveetrass, mis lekkis, kuu
lub tõepoolest meile. Kuid ega 
maa alla ju näe, kus on lekke- 
koht. Seepärast kulubki vea 
avastamiseks kaua aeg.a. Kesk
kooli austatud õpetajate ja di
rektori jutts et soojusvõrgud ei 
taha antud viga omaks tunnis
tada, ei vasta tõele. Teame, et 
meid ümbritseb suur vaesus. 
Nii ka meid. Puuduvad vahen
did, millega oleks võimalik kii
resti avastada trassi leket.

Trassi lahtivõtmisel avanes 
masendav vaatepilt. Torustik, 
mis lausa ujus pinnavees, osu
tus nii pehmeks, et seda ei ol
nud võimalik käega katsuda. 
Pudenes. Keevitamisest ei saa 
siin juttugi olla.

Kuidas keskkool võttis kuus 
aastat tagasi sellise 150 meet
rit trassi vastu, on arusaamatu. 
See ei vasta mingitele ehitus- 
nõuetele. Puuduvad drenaaž ja 
hüdroisolatsioon, enne kompen- 
saatorit ei ole liikuvaid aluseid,

millega võib kergesti kaasneda 
toru murdumine. Künade vahed 
on seguga täitmata.

Keskkool pidi olema teadlik, 
et ta võttis omal ajal ehitus
meestelt sellise töö vastu. Oleks 
võinud ka meid informeerida, 
kui me neilt 3 aastat tagasi 
omakorda trassi vastu võtsime.

Nüüd tuleb välja ehitada uus> 
maapealne trass. Keskkoolist 
nende töökojani kulgevat vana 
trassi ei ole enam võimalik eks
pluateerida.

Selle eest, et kütjad armas
tavad öösiti vahetevahel silma 
looja lasta, on neid üsna tihti 
karistatud. Alkoholi pruukimise 
eest töökohal on neid lisaks 
karistanud SAO ja administra- 
tiivkomisjon rahatrahviga.

Trassi kapitaalremondiga saab 
alustada alles pärast küttepe
rioodi lõppu. Jääme lootma 
keskkooli rahva arusaamisele ja 
mõistmisele, sest juba praegu 
on suuri raskusi toruarmatuuri 
hankimisega suurelt naabrilt Ve
nemaalt.
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